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حکمت 346
ام��ام)ع( فرم��ود : آبروي��ت جامد 
اس��ت و تقاضا آن را آب كرده، فرو 
مى ريزد. ببین آن را نزد چه كسى 

فرو مى ريزى.

   هادي عسگري
عليرضا داودنژاد كارگردان س�ينما، نامه سرگش�اده اي را 
خطاب به دونالد ترامپ رئيس جمهور امريکا منتش�ر كرد 
و از وي خواست تسليحات هس�ته اي امريکا را نابود كند. 
داودنژاد كه در اكران نوروز امسال فیلم سینمايي »فراري« را بر پرده 
سینما داشت، در نامه اش به ترامپ تأكید كرده است كه اگر امريكا 
جهان را عاري از تسلیحات هسته اي كند، شخصاً پرچم اين كشور را 
در تهران به اهتزاز درخواهد آورد! »فراري« كه در اكران نوروز حتي از 
انیمیشن كودكانه »فیلشاه« نیز شكست خورد و در قعر جدول فروش 
قرار گرفت، با انتقادهاي زيادي روبه رو بوده است. خبرگزاري ايسنا 
كه متن نامه داودنژاد به ترامپ را منتشر كرده است، اين موضوع را 
يادآور شده كه كارگردان »مصائب ش��یرين« و »فراري« در آستانه  

17 ارديبهشت ماه سالروز تولدش، در پاسخ به درخواست ايسنا مبني 
بر نوشتن يادداشتي با موضوع آزاد، ترجیح داد نامه اي را خطاب به 

ترامپ بنويسد.

كارگردان شکست خورده نوروز به رئيس جمهور امريکا نامه نوشت  

وعده داودنژاد به ترامپ

   جواد محرمي
 قاچاق و س�رقت كتاب يک�ي از موضوعاتي 
است كه روز گذش�ته در حاش�يه برگزاري 
نمايشگاه كتاب از س�وي دو تن از مسئولان 
ق�وه قضائي�ه مط�رح و ق�ول هاي�ي درباره 
س�اماندهي قضايي اين مس�ئله ارائه ش�د 
ك�ه مهم ترين آن ايج�اد پليس كت�اب بود. 
معاون فرهنگي قوه قضائیه يكي از مس��ئولان 
قوه قضائیه بود كه ديروز راهكار مبارزه با قاچاق 
كتاب را ايجاد پلیس كتاب اعلام كرد. از سوي 
ديگر عباس��علي كدخدايي در حاشیه بازديد از 
نمايشگاه كتاب درباره اين موضوع به اين نكته 
اشاره كرد كه اگر قوانین و مقررات براي مبارزه 
با قاچاق كت��اب يا كالايي ديگر كافي نیس��ت، 
لازم است مجلس و دولت لايحه اي براي مبارزه 

ارائه دهند.
 سؤالي كه پیش مي آيد اين است كه ايجاد پلیس 
كتاب چقدر مي تواند به اين معضل كمك كند. 

   ضرورت سرعت عمل در كار
موضوع مبارزه با قاچاق كت��اب تازگي ندارد و 
سال هاست ناشران با اين مسئله دست و پنجه 
نرم مي كنن��د و خواهان س��ازوكارهايي براي 

ساماندهي آن هستند. 
بر همین اس��اس دو س��ال پیش معاونت امور 
فرهنگ��ي وزارت ارش��اد و اتحاديه ناش��ران و 
كتابفروشان تهران، تفاهمنامه اي را با موضوع 
مقابله با جريان تكثی��ر و عرضه غیرقانوني آثار 
پديدآورندگان و ناش��ران به روش هاي چاپي، 
الكترونیكي، صوتي و نرم افزاري چندرسانه اي 

در فضاي حقیقي و مجازي امضا كردند. 
صالحي آن زمان با تأكید بر جلوگیري از انتشار 
غیرقانوني كتاب ب��ه روش هاي مختلف، به اين 
مس��ئله اش��اره كرده بود كه موضوع مبارزه با 
قاچاق كتاب يكي از مس��ائل اصل��ي در حوزه 
نشر است و در صورت تداوم اين كار ضربه هاي 
مهلكي بر پیكر صنعت نشر وارد خواهد شد، از 
اين رو براي جلوگیري از متضرر شدن ناشران و 
مؤلفان و به طور كلي چرخه نش��ر، مقابله با اين 
موضوع يكي از اولويت ه��اي مهم معاونت امور 

فرهنگي بوده است. 
او بر حض��ور همه جانب��ه صن��ف در مقابله با 
اين پدي��ده، تأكید كرده ب��ود. »خود صنوف و 
انجمن ها و تش��كل ها بايد همراه باشند تا اين 
كار، دولتي تلقي نش��ود. اين اقدام، يك اقدام 
صنفي اس��ت و البته معاونت ام��ور فرهنگي از 
وظايف خود در اين حوزه ش��انه خالي نكرده و 

به صنف درباره اين موضوع كمك مي كند. اگر 
هرچه س��ريع تر به اين موضوع پرداخته نشود، 
اين اق��دام غیرقانوني به مح��ل معاش گروهي 
خاص تبديل مي شود و برخورد با آن سخت تر 
خواهد شد. اگر س��رعت عمل لازم را به خرج 
ندهیم، اين جريان به يك رويه تبديل خواهد 
شد كه ضررهاي جبران ناپذيري به صنعت نشر 

وارد خواهد كرد.«
همچنین در آن جلسه، محمود آموزگار رئیس 
اتحاديه ناشران و كتابفروشان تهران به اين اشاره 
كرده بود كه پايه هاي تكثیر غیرقانوني در برخي 
از شهرستان هاس��ت و ابراز امیدواري كرده بود 
بتوان از اين تفاهمنامه ب��ه منظور مقابله با آنها 

استفاده كرد. 
   ايجاد پليس تخصصي كتاب

اما روز گذش��ته حجت الاس��لام و المسلمین 
صادقي معاون فرهنگي قوه قضائیه طي بازديد 
از نمايش��گاه كت��اب در گفت وگ��و با باش��گاه 
خبرنگاران پويا، درب��اره جريان قاچاق كتاب و 
نقش قوه قضائیه در مبارزه با آن گفت: در حوزه 
قاچاق كتاب، دزدي كت��اب يا چاپ غیرقانوني 
كتاب به ش��كل هاي مختلف باي��د كار جدي 

صورت گیرد. 
ما در اي��ن زمینه قوانی��ن لازم را داريم و بايد با 
عاملان آن برخورد ش��ود. دستگاه هاي قضايي 
هنگامي كه ش��كايتي به آنها برسد طبق ساير 
مواردي كه دزدي ي��ا قاچاقي صورت مي گیرد 
با متخلفان برخورد مي كنند اما اين به تنهايي 

كافي نیست. 
به گفته وي اقدام ديگري كه بايد صورت گیرد 
اين است كه ناشران اتحاديه ها، پلیس و مجموعه 
كارشناسان وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامي با هم 
طرحي را براي پیشگیري از قاچاق اجرا كنند، 
بنابراين گام اول پیش��گیري اس��ت كه نیاز به 

حضور میداني و طراحي لازم دارد. 
به گفته معاون فرهنگي قوه قضائیه بخش دوم 
بحث هاي كارشناس��ي تخصصي در برخورد با 

قاچاق اس��ت كه باز اينجا اتحاديه ناش��ران به 
كمك پلیس مي توان��د كاري تخصصي در اين 
زمینه براي رويارويي، شناس��ايي و دستگیري 
دزدان كتاب انجام دهد. »بنده خود در جلسه اي 
كه بین قوه قضائیه، ناش��ران و وزارت ارشاد به 
صورت مش��ترك برگزار شد، پیش��نهاد كردم 
كه پلیس تخصصي كتاب ايجاد شود. وقتي ما 
پلیس تخصصي كتاب داشته باشیم به محض 
اينكه خبري از حضور قاچاقیان در بازار برسد 
مواضع پلیس روشن است، وقت تلف نمي شود 

و كار تخصصي پیش مي رود. 
اين پلیس مكان هاي��ي را كه احتم��ال وجود 
قاچاقچی��ان كتاب اس��ت پی��دا مي كن��د و با 
شیوه هاي كار آنان آشناست، بنابراين كارهاي 
تخصصي پیش از برگزاري دادگاه انجام مي شود، 

در حال حاضر با كمبود مواجه هستیم. 
پس از آنكه گ��زارش به دادگاه و دادگس��تري 
برسد طبق شواهد و قرائن بايد پرونده بررسي 
ش��ود و اين جريان جاري اس��ت اما در حوزه 
قاچاق كت��اب فعلًا با يك ضع��ف عمده مواجه 
هستیم و آن اين است كه ناش��ران نمي توانند 
اثب��ات كنند قاچاق��ي صورت گرفته اس��ت و 
شواهد و ادله كافي ندارند، اگر چه ممكن است 
حق با آنها باشد، من چون خود ناشر هستم اين 
بلا به سرم آمده اما نتوانس��ته ام ثابت كنم. ما 
كار تخصصي كارشناسي و جمع آوري شواهد 

و قرائن داريم. 
وي در پاس��خ به اين پرس��ش كه ايجاد پلیس 
كتاب تا چه اندازه قابلیت اجرا دارد، گفت: بسیار 
آسان است، لازم نیس��ت مانند پلیس فتا يك 

واحد رسمي جداگانه ايجاد كنیم. 
كافي اس��ت در میدان انقلاب يا حوالي آن يك 
كلانتري را به اين كار اختص��اص دهیم و همه 
امور مربوط ب��ه قاچاق كت��اب در آن پیگیري 

شود. 
    اگر قوانين كافي نباشد!

اماعباسعلي كدخدايي نیز در حاشیه بازديد از 
نمايش��گاه كتاب درباره اين موضوع اظهار نظر 
كرد و گفت: اگر قوانی��ن و مقررات براي مبارزه 
با قاچاق كت��اب يا كالايي ديگر كافي نیس��ت، 
لازم است مجلس و دولت لايحه اي براي مبارزه 
ارائه دهند اين درحالي است كه حجت الاسلام 
صادقي از نداش��تن خلأ قانون��ي در اين زمینه 

سخن گفته بود. 
مش��اور و رئیس حوزه رياست مجلس خبرگان 
رهبري در حاشیه اين بازديد در جمع خبرنگاران 
درباره قاچاق كتاب اينگونه اظهار نظر كرد: »در 
همه حوزه ها قاچاق امر زش��تي اس��ت، فرقي 
نمي كند كتاب باش��د ي��ا كالاي ديگري و لازم 
اس��ت اگر قوانین و مقررات ما كاف��ي يا اندك 
باشد، مجلس و دولت لايحه لازم را ارائه دهند و 
البته جامعه هم بايد به آگاهي لازم برسد چراكه 
قاچاق به وضعی��ت اقتصاد فرهن��گ و جامعه 
آسیب مي رس��اند و آگاهي سازي در اين زمینه 

لازم است.«
به گزارش »جوان« موض��وع قاچاق كتاب اگر 
به لحاظ قوانین و اقدام��ات قضايي از وضعیت 
مطلوبي برخوردار ش��ود مي تواند به بازار نشر و 
اقتصاد اين حوزه ياري رس��ان باشد. وعده ها و 
سخنان مسئولان قضايي بارقه هاي اين مسئله 

را افزايش داده است.

اگر قواني��ن و مقررات ب��راي مبارزه با 
قاچاق كتاب يا كالايي ديگر كافي نيست، 
لازم است مجلس و دولت لايحه اي براي 
مبارزه ارائه دهند اين درحالي است كه 
حجت الاسلام صادقي از نداشتن خلأ 
قانوني در اين زمينه س��خن گفته بود

كتاب كارگردان »به وقت شام«:  

سينماي مستند روز به روز قدرتمند تر مي شود

   محمدصادق عابديني 
ابراهي�م حاتمي كي�ا ب�ا تمجي�د از رش�د مستند س�ازي در 
كش�ور، جدي ت�ر ش�دن بح�ث اك�ران عموم�ي فيلم ه�اي 
مس�تند را نش�ان از قدرت گرفتن روزافزون مستند دانست. 
حاتمي كیا كه در مراسم اختتامیه فصل چهارم از نخستین جشنواره 
تلويزيوني مستند سخن مي گفت، شبكه مستند سیما را تكیه گاه 
خود عنوان كرد. وي پس از اهداي جايزه مستند برگزيده سال از نگاه 
مردم، به فیلم مستند »مشد عباس، بودن، نبودن« در سخناني گفت: 
در فضاي فیلمسازي و تماشاي فیلم مستند بسیار احساس آرامش 
و امنیت مي كنم چراكه احساس��م بر اين اس��ت كه فضاي مستند 
فضاي كاملًا سلوكي است كه هنرمند را براي ورود به جامعه درست 
مي سازد. وي ادامه داد: اگر به دست من باشد، مي گويم هیچ فیلمساز 
داستاني حق فیلمسازي ندارد، مگر اينكه از حوزه مستند عبور كند 
چراكه تأثیر بسیاري بر نگاه فیلمساز دارد و بر جامعه هم تأثیرگذار 
است.   كارگردان فیلم »به وقت شام« با تمجید از شبكه مستند سیما، 

گفت: در برنامه هاي شبكه مستند يك سلوك هنرمندانه و در عین 
حال يك دموكراسي بسیار زيبا را مي بینم. حاتمي كیا با ذكر خاطراتي 
از ساخت فیلم هاي »چ« و »به وقت ش��ام«، به ساخت فیلم درباره 
دوران دفاع مقدس پرداخت و گفت: اگر امروز از من بخواهند فیلمي 
درباره جنگ بسازم، مي گويم من در سال 97 زندگي مي كنم و كدام 
بخش از آن هشت س��ال مي تواند جواب الان من را بدهد؟ بي هدف 
سراغ تاريخ رفتن به نوعي در تاريخ گم شدن است، مگر اينكه بدانم 

پايم را كجا گذاشته ام و چه مسئله اي برايم مسئله است!
س��لیم غفوري مدير شبكه مستند س��یما نیز در مراسم اختتامیه 
چهارمین فصل از نخس��تین جش��نواره تلويزيوني مستند، گفت: 
سینماي مستند در س��ال هاي اخیر از رشد بسیار خوبي برخوردار 
بوده است و ما شاهد نسل جواني از مستندس��ازان هستیم كه در 
آثارشان مسائل مهم محیط زيستي، اجتماعي و... را به درستي به 

تصوير كشیده اند. 
غفوري با اش��اره به بالا بودن میزان مخاطبان شبكه مستند سیما، 
علت آن را اعتماد بینندگان تلويزيون به شبكه مستند دانست و تأكید 
كرد: توجه بینندگان به ديدن آثار مستند نسبت به سال هاي گذشته 
تغییر محسوسي داشته و تعداد مخاطبان شبكه مستند از افزايش 
چشمگیري برخوردار بوده است، اين اعتماد به دست نیامده مگر با 
تلاش تك تك عزيزان مستند سازي كه با تولید آثار خوب و جدي 
خود توانستند اعتماد مخاطبان را جلب كنند. در مراسم اختتامیه 
جشنواره تلويزيوني مس��تند كه در محل فرهنگسراي »ابن سینا« 
برگزار شد، از بیش از 40 س��ال فعالیت هنري مرتضي پورصمدي 

مستندساز و عكاس پیشكسوت تقدير به عمل آمد.

 ايده هاي جديد 
در »قندپهلو« و »مشاعره«

مدي�ر ش�بکه آم�وزش ب�ا اش�اره ب�ه برنامه ه�اي م�اه 
رمضان�ي اي�ن ش�بکه اع�ام ك�رد برنامه ه�اي روتي�ن 
مي يابن�د.  ادام�ه  »قندپهل�و«  و  »مش�اعره«  مث�ل 
حسین ساري مدير ش��بكه آموزش در گفت وگو با مهر درباره 
رويكردهاي اين شبكه بیان كرد: شبكه آموزش مثل هر شبكه 
ديگري مأموريت ها و اهداف خود را دارد و بناست در اين اهداف 
به ش��كل ويژه اي به مهارت آموزي بپردازد. وي درباره آخرين 
تحولات و رويكردهاي اين ش��بكه توضیح داد: ساختارهاي ما 
در برنامه سازي پیچیده تر خواهد شد و قالب ها و آموزش هاي 
كارگاهي و مستند در دس��تور كار داريم، مثلًا برنامه فراگیر و 
جشنواره گونه از مهارت آموزي داريم كه بعد از ماه رمضان شروع 
مي شود و در تابستان ادامه دارد. مدير شبكه آموزش برنامه ماه 
رمضان اين شبكه را در ادامه برنامه هاي قبلي دانست و اظهار 
كرد: برنامه هاي موجود و روتین ما متناسب با ماه رمضان ادامه 
خواهد داش��ت و برنامه ويژه اي براي اين ماه نداريم، اما برنامه 
»قندپهلو« و »مشاعره« با رويكرد قرآني پخش خواهد شد. وي 
در پايان در پاسخ به پرسش��ي درباره افت برخي از برنامه هاي 
شبكه آموزش عنوان كرد: نظرسنجي ها بخشي از اين گفته را در 
برخي از برنامه ها تأيید مي كند و طبیعي است كه برنامه اي كه 
در هشت دوره روي آنتن مي رود جلوه اولیه اش را نداشته باشد، 

با اين حال براي اين دو برنامه ايده هاي جديدي داريم. 
...........................................................................................................

وداع با ناصر چشم آذر
صب�ح  چش�م  آذر  ناص�ر  پيک�ر  تش�ييع  مراس�م 
دي�روز ب�ا حض�ور جمع�ي از هنرمن�دان و مس�ئولان 
ش�د.  برگ�زار  وح�دت  ت�الار  مقاب�ل  از  م�ردم  و 
محمدسرير آهنگس��از در اين مراس��م گفت: ناصر چشم آذر از 
جمله هنرمندان بزرگ كشورمان اس��ت كه من از سال 40 در 
جريان داوري مسابقات دانش آموزي با او آشنا شدم. وي از جمله 
هنرمنداني بود كه از همان ابتداي نوازندگي خود به همه ما نشان 
داد آينده بس��یار خوبي در انتظار اوس��ت. حمیدرضانوربخش 
مديرعامل خانه موس��یقي در ادامه مراسم با بیان اينكه ضايعه 
درگذشت ناصر چشم آذر اتفاقي حیرت آور و ناباورانه است، گفت: 
او سراسر ش��ور و انگیز بود و هر جا مي آمد با خود شور و نشاط 
مي آورد. من به خوبي ياد دارم كه بس��یاري از هنرمندان جوان 
به او نگاه مي كردند و از كارهاي وي الگ��و مي گرفتند. زنده ياد 
چشم آذر به راستي يكي از اس��توانه هاي خانه موسیقي بود كه 
همواره كمك دهنده بسیار ارزشمندي براي ما بود. بیژن بیرنگ 
كارگردان تلويزيون نیز عنوان كرد: هنرمند متعلق به خودش 
نیست، هنرمند متعلق به كساني اس��ت كه موسیقي و هنر را 
مي شنوند. به درستي كه ناصر چش��م آذر انسان خاصي بود و 
انسان هاي خاص نیز سرنوش��تى اينچنین دارند كه اين گونه 
در میان قلب و ذهن مردم باق��ي مي مانند. در ادامه پیكر ناصر 
چشم آذر پس از اقامه نماز توسط حجت الاسلام دعايي به سمت 

قطعه هنرمندان بهشت زهرا)س( تشییع شد. 
...........................................................................................................

بازيگر نقش »شهيد حججي« 
هنوز انتخاب نشده است

مجموعه داس�تاني »هفتمين نامه جابر« در 10 قس�مت به 
نويس�ندگي و كارگرداني رس�ول صانعي درب�اره زندگي 
)نوجواني، جواني، خانواده، پدر و مادر و در پايان اس�يري 
و ش�هادت ش�هيد محس�ن حججي( توليد خواهد ش�د. 
بنابراين گزارش در شرايطي كه متن هاي اين سريال به پايان 
رسیده است، س��ازندگان اين س��ريال در انتظار مجوز رسمي 
از مركز سیما فیلم هستند. همچنین لش��كر 8 نجف اشرف و 
لشكر زرهي سپاه براي تولید اين سريال آمادگي لازم را اعلام 
كرده اند. تحقیق هايي در نجف آباد اصفهان )محل زندگي شهید 
حججي(، كردستان )محل اعزام و مانور(، سوريه )لشكر 8 نجف 
اشرف( و اهواز انجام شده است. همچنین نويسنده و كارگردان 
با خانواده و نزديكان اين شهید به گفت وگو نشسته  و اطلاعاتي 
را از آنها به دست آورده اند. به گزارش فارس، براي انتخاب بازيگر 
نقش شهید حججي گزينه هايي موجود هستند اما هنوز گزينه 
نهايي انتخاب نشده است. اين سريال قصه هاي مختلفي دارد. 
يكي از داستان ها درباره شهید كاظمي فرمانده نیروي زمیني 
سپاه و ديگري درباره جدال بین دو برادر كه يكي سمت داعش 
و ديگري سمت ايران است، خواهد بود. يكي از دلايل انتخاب 
عن��وان »هفتمین نامه جابر« براي اين س��ريال ب��ه دلیل اين 
است كه »جابر« نام مس��تعار و پوشش دهنده شهید حججي 
در عملیات ها بوده است. لوكیشن هاي اين سريال با بازسازي 
فضا در نجف آباد اصفهان، نجف اشرف و سوريه خواهد بود و به 
دلیل مسائل امنیتي اين احتمال وجود دارد تا بیابان هاي نطنز 
جايگزين سوريه )تصويربرداري سكانس شهادت شهید حججي 
در محل وادي العطشان( شود. س��ريال »هفتمین نامه جابر« 
براي سیما فیلم تولید خواهد شد و به مناسبت سالگرد شهادت 

شهید حججي از شبكه يك سیما روي آنتن خواهد رفت. 

گزارش »جوان« درباره مواضع مسئولان قضايي حول موضوع قاچاق كتاب 

پليس كتاب براي مقابله با قاچاقچيان نشر!

ديدهبان

آلبوم موسيقي متن »به وقت شام« رونمايي مي شود

موسيقي

»ب�ه  س�ينمايي  فيل�م  مت�ن  موس�يقي  آلب�وم 
وق�ت ش�ام« اث�ر كارن همايونف�ر ط�ي مراس�مي 
مي ش�ود.  رونماي�ي  ك�وروش  پردي�س  در 
 آلبوم موسیقي متن فیلم سینمايي »به وقت شام« در 22 
قطعه به آهنگسازي كارن همايونفر امروز با حضور ابراهیم 
حاتمي كی��ا، كارن همايونف��ر و جمعي از اهالي س��ینما و 

موسیقي در پرديس سینمايي كوروش رونمايي مي شود. 
مراسم رونمايي از اين آلبوم موسیقي در اكران مردمي فیلم 
»به وقت شام« در سانس س��اعت 22 در پرديس سینمايي 
كوروش با حضور سینمادوس��تان برگزار خواهد ش��د. كارن 
همايونفر سیمرغ موسیقي متن سي و ششمین جشنواره فیلم 

فجر را براي موسیقي فیلم »به وقت شام« از آن خود كرد. 

 كتاب هايي با عنوان مجعول »خليج«
در نمايشگاه كتاب 

در س��ي و يکمي�ن دوره 
نمايشگاه بين المللي كتاب 
تهران، در برخي از انتشارات 
از نام مجعول خليج به جاي 
خليج فارس در غرفه ه�ايي 
اس�ت.  ش�ده  اس�تفاده 
در همی��ن راس��تا مهندس 
مس��عود ش��فیعي رئی��س 

س��ازمان نقش��ه برداري كش��ور و رئیس كمیته نام نگاري و يكسان سازي نام هاي 
جغرافیايي ايران در نامه اي به دكتر صالحي وزير فرهنگ و ارشاد اسلامي خواستار 
صدور دس��تور مقتضي براي جلوگیري از توزيع اين كتب در نمايشگاه مطبوعات 
شد. در اين نامه آمده است: »چنانچه استحضار داريد كمیته تخصصي »نام نگاري و 
يكسان سازي نام هاي جغرافیايي ايران« بنا به مصوبه شماره 17566/ت22544ه- 
مورخ 1379/5/3 هیئت محترم وزيران، با مسئولیت سازمان نقشه برداري كشور، 
عهده دار جلوگیري از تشتت در نام هاي جغرافیايي و همچنین ثبت صحیح و مستند 
نام هاي جغرافیايي اس��ت و بر همین اساس صحت اس��تفاده از اسامي مكان هاي 
جغرافیايي از جمله »خلیج فارس« را در سطح ملي و بین المللي رصد مي كند. بنا به 
اطلاعات واصله در سي و يكمین دوره نمايشگاه بین المللي كتاب تهران، در برخي از 
انتشارات از نام مجعول خلیج به جاي خلیج فارس در غرفه هايي استفاده شده است 
كه موارد اين نقض به پیوست تقديم مي گردد، لذا خواهشمند است دستور مقتضي 

براي جلوگیري از توزيع اين كتب را صادر فرمايید.«

 حضور رهبران جبهه اسرائيل ستيزي در ايران
طالب زاده:كنفرانس »افق نو« محفلي براي بيدارشدگان غرب است

از  ن�و«  »اف�ق  كنفران�س  برگ�زاري  مس�ئولان 
مه�م جبه�ه ضدصهيونيس�تي  رهب�ران  حض�ور 
ب�راي ش�ركت در اي�ن كنفران�س خب�ر دادن�د.

نادر طال��ب زاده دبی��ر كنفرانس در ابتداي نشس��ت بیان 
كرد: ششمین كنفرانس »افق نو« تفاوت هايي با سال هاي 
گذش��ته دارد، براي مثال اين رويداد بنا ب��ه دلايل متعدد 
امسال در مش��هد مقدس برگزار مي شود كه يكي از دلايل 
آن قابلیت هاي خراس��ان و ديگري انوار امام رضا)ع( است، 
ضمن اينكه اين مكان، مكان ظلم س��تیزي است، از همین 
رو اين يك تجربه جديد است و آستان قدس براي اين امر 

بسیار زحمت كشید. 
وي افزود: ما امسال مهمانان خاصي داريم، براي مثال برخي 
از آنها از افرادي هستند كه پیش از اين در پنتاگون فعالیت 
داشتند و مشهور هستند، ضمن اينكه در بین اين مهمانان 
افرادي هستند كه سال ها بود تلاش مي كرديم آنها در اين 

كنفرانس حضور پیدا كنند. 
دبیر اين كنفرانس با اعلام اينكه تعداد مهمي از اين افراد از 
امريكاي شمالي و اروپا هستند، عنوان كرد: زمان برگزاري 
اين كنفرانس براي ما بسیار مهم بود زيرا درست در زماني كه 
رئیس جمهوري امريكا بیانیه اي درباره برجام و بیت المقدس 
مي دهد، اين امريكايي ها به تهران مي آيند. در واقع چنین 
برنامه ريزي ش��ده كه اين افراد در اين زمان در اينجا جمع 
ش��وند. اين را هم بايد بگوي��م كه بعضي مهمان��ان از افراد 
قديمي و مهم هس��تند كه درباره 11س��پتامبر كتاب هاي 

مهمي نوشته اند و متخصصان اين حوزه هستند. 
وي با اعلام اينكه كنفرانس در سه روز برگزار مي شود و بعد 
در استان ها به كار خود ادامه مي دهد، توضیح داد: ما دوست 
داريم اين افراد در دانشگاه ها صحبت كنند زيرا اكثر اين افراد 
در رسانه هاي اصلي امريكا سانسور مي شوند، براي مثال چند 
فرد امنیتي مهم كه پیش از اين در پنتاگون فعالیت داشته اند 
به اين كنفرانس مي آيند و بايد حرف هاي آنها را شنید، ضمن 
اينكه خیلي ها آرزو دارند اين افراد را از نزديك ببینند چراكه 

ستاره هاي حوزه خود هستند. 
پس از صحبت هاي طال��ب زاده، منتظمي دبیر اجرايي 
كنفرانس »افق نو« گفت: اين رويداد تنها يك كنفرانس 
نیس��ت بلكه يك طرح پیچی��ده و باعث افتخار كش��ور 
ماس��ت كه رهبران فكري، هنري و تأثیرگذاران جهان 
امروز تحت تأثیر ما هستند و اين اتفاقي است كه براي هر 
كشوري رخ نمي دهد چراكه بیشتر كشورها تحت تأثیر 

غرب هستند.
 غربي ها همواره در پي اين بوده اند ك��ه نظام ما را ناكارآمد 
جلوه بدهند، از س��وي ديگر رژيم صهیونیستي، ايران را به 
عنوان تهديد براي بشريت معرفي مي كند ولي به لطف الهي 

تمام اين نقشه ها شكست خورده است. 
 ظريف نپذيرفت!

به گفت��ه منتظمي، نادر طال��ب زاده درخواس��ت ديدار با 
ظريف وزير امور خارجه براي صحبت درباره امور را داده اما 
اين امر از سوي اين وزير به دلیل مشغله هاي زياد پذيرفته 

نشده است. 
طالب زاده با بیان اينكه مراس��م افتتاحی��ه اين كنفرانس 
ش��نبه 22 ارديبهش��ت ماه س��اعت 10 صبح آغاز به كار 
مي كند، به فلسفه شكل گیري اين كنفرانس اشاره و عنوان 
كرد: كنفرانس»افق نو« تنها جايي است كه بیدارشدگان 
در غرب براي حضور و صحبت درباره اتفاقات مختلف دور 

هم جمع مي شوند. 
وي درب��اره لزوم حض��ور هنرمندان در اي��ن رويداد گفت: 
پیش از اين الیور استون در جريان برگزاري سي و ششمین 
جشنواره جهاني فیلم فجر به تهران آمد، او كسي است كه 
زياد مصاحبه نمي كند اما در اين جا مصاحبه مفصلي كرد 
كه محتواي آن در غرب پخش نش��ده اس��ت، از همین رو 
در پي اين هس��تیم صحبت هاي او را براي مهمانان پخش 
كنیم. اين همتي بود كه جشنواره جهاني فیلم فجر كرد و از 

موفقیت هاي ما بود. 
در بین مهمانان ما چند هنرمند و چند موسیقیدان هستند 

كه فعالیت سیاسي هم دارند. 
شش��مین كنفرانس بین المللي »افق نو« با عنوان »قدس، 
پايتخت  همیشگي فلسطین« 22 الي   24 ارديبهشت )12 
تا 14 مِي( در مش��هد مقدس و 25 و 26 ارديبهشت ماه در 

دانشگاه هاي كشور برگزار  خواهد  شد.


